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Abstract (en)
[origin: WO9323156A1] A screw container (1) is suitable as a dispenser of pharmaceutical and/or cosmetic ointments, pastes, creams, gels,
emulsions or the like produced with a stirrer, with or without the admixture of solid components. The dispenser can also be used as a mixing vessel
when prescription mixtures are produced. The screw cap (26) that can be screwed on an outer thread (8) of the body of the container has a closable
central opening (30) through which the driving shaft for the stirring tool of a stirrer (56) can extend.

Abstract (fr)
L'invention concerne un récipient à vis (1) servant de distributeur de liniments, des pâtes, des crèmes, des gels, des émulsions pharmaceutiques
et/ou cosmétiques ou analogues, produits à l'aide d'un mélangeur-agitateur, avec ou sans adjonction de composants solides. Le distributeur peut
également faire office de mélangeur lors de la fabrication de mélanges prescrits sur ordonnance. Le bouchon vissable (26) sur un filetage extérieur
(8) du corps du récipient comporte un orifice central (30) obturable par lequel il est possible d'introduire l'arbre d'entraînement (54) d'un outil de
mélange d'un mélangeur-agitateur (56).
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